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O B E C  H O R N Ý  H R I Č O V, Obecný úrad 013 42   Horný  

Hričov 191   

Dedina ako záhrada v súťaži Dedina roka 2011 

 

 

 

 ZÁPISNICA  

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Hornom Hričove konaného dňa 05. 09. 

2016 
 

1. K otvoreniu  

 

      Starosta obce Horný Hričov p. Dušan Ďuríček otvoril rokovanie Obecného zastupiteľstva 

v Hornom Hričove. Privítal na ňom poslancov aj občanov. Konštatoval že je prítomných 7 

poslancov, teda všetci a Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

Uznesenie č. 87/2016 zo dňa 05.09.2016 konštatuje,  že obecné zastupiteľstvo  je uznášania 

schopné. 

 

2. K  schváleniu programu  
 

     Starosta obce predložil návrh na schválenie nasledovného programu: 

 

1. Otvorenie rokovania OcZ  

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa 

4. Určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

5. Kontrola uznesenia za minulé obdobie 

6. Dlžníci – oboznámenie s vykonanými činnosťami, prijatie ďalšieho postupu 

7. Správa hlavného kontrolóra Námestie Horný Hričov, návrh opatrení 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2016 

9. Prerokovanie podnetu – zatvorená prevádzka Z-tka 

10. Prerokovanie podnetu – blokácia prístupovej cesty p. Hudec 

11. Prerokovanie žiadosti o nájom priestorov H – bloky, p. Hudec 

12. Schválenie Zmluvy o nájme SEVAK, a.s.  

13. Schválenie Zmluvy o vecnom bremene SEVAK, a.s. 

14. Prerokovanie žiadosti o odstránenie závad v obecnom byte p. Hejčík 

15. Obecná bytovka, rekonštrukcia garsónky 

16. Nákup Vianočného osvetlenia 

17. Inžinierska činnosť Chodníky Horný Hričov 

18. Úprava stromov a drevín cintorín 

19. Telovýchovná jednota, navýšenie rozpočtu 

20. Reklamné predmety obce, zakúpenie  

21. Nákup lavičiek, košov a stojanov na bicykle do parku 

22. Úprava rozpočtu starostom k 01.07.2016 – berie sa na vedomie 

23. Úprava rozpočtu starostom k 15.08.2016 – berie sa na vedomie 

24. Úprava rozpočtu Obec a ZŠ s MŠ k 05.09.2016 – schvaľuje sa 

25. Kultúrne akcie v obci a ich organizácia 

26. Rôzne 

- Informácie Žiadosť o obnovu vodorovného dopravného značenia 
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- Informácia Žiadosť o opravu cesty III. triedy maloobchodná predajňa 

COOP Jednota  

- Informácie o ukončení prác na oprave kotolne 

- Informácie o stave vodovodu na Váhostave 

- Informácie o obstarávaní inžinierskych činností PD výstavba 

chodníkov 

- Informácie o geodetickom zameraní parciel pod chodníky 

- Informácie o cyklodopravnej trase Žilina Horný Hričov  

- Motorová píla, krovinorez a plotorez 

- ......iné  

27. Prijatie uznesenia 

28. Záver  

 

   Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 88/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove  schvaľuje program OcZ 

  

3. K určeniu zapisovateľa  

 

     Starosta obce p. Ďuríček navrhol určiť za zapisovateľa p. Jahvodku 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.89/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove určuje  za zapisovateľa p. Jahvodku                                             

 

4. K určeniu overovateľov uznesení a zápisnice 

 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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     Starosta obce p. Ďuríček navrhol určiť za overovateľov uznesení a zápisnice p. Juraja 

Králika ml. a p. Adrianu Vydrovú. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 90/2016 zo dňa 05.09.2016  

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje za overovateľov uznesení a zápisnice p. 

Juraja Králika ml. a p. Adrianu Vydrovú. 

 

5. Kontrola uznesenia za minulé obdobie  

 

    Starosta obce p. Ďuríček predniesol Obecnému zastupiteľstvu správu o plnení úloh 

z uznesení za minulé obdobie. Uviedol, že všetky body sú splnené, okrem dvoch a to orezanie 

starých stromov a líp v obci, ktoré sa malo začať 5.9.2016, ale pre nepriaznivé poveternostné 

podmienky sa tak začne ihneď ako prestane pršať a stavba altánku pod agátmi pri futbalovom 

ihrisku, kde Obecný úrad napriek urgenciám doposiaľ nedostal vyjadrenie od Slovenského 

vodohospodárskeho podniku. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 91/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé 

obdobie.  

 

6. Dlžníci – oboznámenie s vykonanými činnosťami, prijatie ďalšieho postupu 

 

     Starosta obce p. Ďuríček oboznámil prítomných poslancov s vykonanými činnosťami voči 

dlžníkom obce. Obec podnikla všetky kroky k tomu, aby sa dlžoby vyplatili, ale na písomné 

výzvy na stretnutie a úhrady dlžoby zareagoval iba p. Bajana, ktorý prišiel a svoj dlh si 

vyrovnal. Ako ďalší dlžníci sú Čertés, Hrivňák, JSČ Transport – Stanislav Čanecký. Vyzval 

občanov a prítomného právnika JUDr. Dolníka, aby sa vyjadrili, či budú dlžoby vymáhané 

súdnou cestou. 

JUDr. Dolník – Dlžníci sa dajú charakterizovať ako na dlžné sro-čky a na fyzické osoby. Pri 

sro-čkach by bol pri vymáhaní dlžoby skeptický, lebo majú nových majiteľov, aj mimo 

územia SR, nepreberajú poštu, čo sa dá pokladať za jeden zo znakov, že súdna žaloba budú 

len vyhodené peniaze a nepodarí sa na súde uspieť. Pri súdnej žalobe treba platiť relatívne 

vysoký súdny poplatok, čo môže len zvýšiť náklady, keďže vysúdenie pohľadávky je dosť 

nereálne.  

Vymáhanie dlžoby u fyzických osôb by videl reálnejšie, je tam aj nižší súdny poplatok 

a menšie riziko nevymožiteľnosti, lebo sa môže stať, že aj keď fyzická osoba momentálne nič 

nemá, môže niečo zdediť, dostať a podobne.  

Niektoré dlžoby sú však už premlčané a tam šanca vymôcť nejaké peniaze je už nereálna. On 

by navrhol aby sa nepremlčané pohľadávky u fyzických osôb zažalovali. U niektorých 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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dlžníkov je evidentné, že platia len to najnutnejšie a to, čo ich „najviac tlačí“ takže keď pôjde 

súdna žaloba môže sa stať, že dlžobu splatia. 

Starosta – uviedol, že u p. Hrivňáka je nepremlčaných asi 1618.-€ dlžoby, u Čertesa približne 

5000.-€ a JSČ Transport je aktuálnych asi 4500.-€. Viac krát sa s dlžníkmi telefonicky spojil, 

dohodol si s nimi stretnutie, chcel vypracovať splátkový kalendár, ale na stretnutie napokon 

nikdy nedošli. Boli im už písané výzvy na uhradenie dlžoby a to niekoľkokrát, ale 

bezvýsledne. 

JUDr. Dolník – zopakoval u u firmy Čertes by bola súdna žaloba asi vyhodené peniaze, u p. 

Čaneckého  a Hrivňáka je v prípade súdnej žaloby malý súdny poplatok, navrhol by 

vymáhanie súdnou cestou,  aby nedošlo k premlčaniu dlžoby. 

p. Badík – sa spýtal, či existuje nejaká právna forma, ktorá by zabránila ďalšiemu premlčaniu 

dlžoby. 

JUDr. Dolník – uviedol, že vo všeobecnosti by stačilo aby sa „priznali“ k dlhu, odsúhlasili 

jeho výšku, respektíve súhlasili so splátkovým kalendárom, vyhli by sa tak aj súdu s obcou 

Starosta – uviedol, že on musí hájiť záujmy obce. Mal záujem nastaviť dlžníkom splátkový 

kalendár, ale nedokázal sa s nimi oficiálne stretnúť. 

p. Marčiš – sa spýtal či boli posielané „posledné výzvy pred súdom“ 

Starosta – odpovedal, že boli. Ako už uviedol, viac krát s nimi volala a dohodol si stretnutie, 

napr. s Hrivňákom, vždy mu cez telefón počas rozhovoru všetko sľúbil a napokon na 

stretnutie neprišiel a takto sa situácia opakovala aj s ostatnými dlžníkmi. 

JUDr. Dolník – opäť zopakoval, že sro-čky by z vymáhania vypustil, lebo zaplatenie súdneho 

poplatku by boli iba vyhodené peniaze ktoré by navýšili škodu obci. Je tam viacero rizík, 

ktoré môžu ovplyvniť úspešnosť vymáhania. Fyzické osoby by zažaloval. 

Starosta – uviedol, že opäť budú posledný krát vyzvaný na dohodu s termínom do konca 

mesiaca september 2016 a potom budú nasledovať ďalšie kroky, či trestné oznámenia, alebo 

žaloby. 

p. Hudec – sa spýtal, či boli neplatičom, dlžníkom vypovedané nájomné zmluvy. 

Starosta – odpovedal, že p. Hrivňákovi bola vypovedaná, p. Čaneckému nebola vypovedaná 

nájomná zmluva. Diskusiu okolo tohto problému uzatvoril s tým, že bude dlžníkom napísaná 

posledná výzva a na Obecnom zastupiteľstve v mesiaci október 2016 bude rozhodnuté 

o vypovedaní nájomných zmlúv a žalobe na vymáhanie dlžoby voči dlžníkom. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 92/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie informáciu o dlžníkoch a riešení 

situácie s dlhmi voči obci  

    

7. Správa Hlavného kontrolóra „Horný Hričov – parkové úpravy námestia“, návrh 

opatrení  

 

     Hlavný kontrolór obce, Ing. Škerlík predniesol správu o výsledku kontroly financovania 

a realizácie stavby „Horný Hričov – parkové úpravy námestia“. 

Správu o výsledku kontroly mali poslanci k dispozícií. 

p. Badík – spýtal sa, či firma Amazonka prebrala stavbu po nejakej firme. 

Hl. kontrolór – Ak je to v súvislosti s tým, že boli preplácané faktúry za práce na námestí aj 

iným firmám, tak môžem povedať, že išlo o súbežné fakturovanie prác, neboli to 

subdodávateľské práce pre Amazonku. Išlo o paralelné práce. 

JUDr. Dolník : vyjadrovať sa ku škode ktorá bola obci spôsobená je problematické a má to 

viac hľadísk. Znalecký posudok hovorí o zle odvedenej práci, zhotovené dielo nesúhlasí 

s projektom. Priama škoda je asi 20000.-€ - to je suma ktorá sa po prehratom súdnom spore 

bude musieť zaplatiť p. Bartákovi. Je v tom náhrada jeho škody a rôzne súdne poplatky 

a poplatky súvisiace so súdnym procesom. Problematické je či možno námestie užívať, 

škodou môže byť označovaná aj faktúra za námestie, môže ešte narásť pri prípadnej sanácií 

objektu. Kto škodu zavinil je problematické uviesť, s touto otázkou sa pri prípadnom 
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trestnom oznámení musia zaoberať orgány činné v trestnom konaní, to je polícia, prokuratúra 

a súd. Uviedol, že vo všeobecnosti môže ísť o porušenie povinností, ktoré môže byť 

úmyselné, ale aj nedbanlivostné, pri nedbanlivostnom porušení povinností sa však vyžaduje 

aby bola spôsobená škoda cca. 26600.-€.  Tieto veci sú v kompetencii orgánov činných 

v trestnom konaní, aby určili pôvodcu škody a výšku škody. 

p. Badík – spýtal sa či v prípade nových investícií do opravy námestia sa tieto investície budú 

zohľadňovať ako nová škoda. 

JUDr. Dolník – odpovedal, že opäť to nie je ľahká otázka. Stavba ako námestie by mala mať 

určitú záruku, možno 4-5 rokov, v prípade námestia v obci však už reklamácie nepripadajú do 

úvahy, keďže firma Amazonka je zlúčená s inými firmami a reklamácia by nemala význam. 

Amazonka bola prevedená na iného majiteľa ako stratová sro-čka. Znalecký posudok jasné 

hovorí o zle odvedenej práci, napríklad starý asfalt nebol odstránený, tým pádom voda 

nevsiaka do zeme cez podložie ale steká po asfalte. Ďalšia stránka je verejné obstarávanie, 

ktoré v tomto prípade nebolo, takže by tam mohla prísť sankcia zo strany Úradu pre verejné 

obstarávanie. 

p. Marčiš – uviedol že Obecné zastupiteľstvo nič neodsúhlasovalo. Poslanci neschvaľovali 

rozpočet a podobne, čo všetko môže starosta urobiť bez poslancov a bez občanov. 

JUDr. Dolník – odpovedal že tieto veci sú upravené zákonom, napríklad aj zákonom 

o majetku obce. Otázka je taká, že čo teraz s tým námestím. Stavba je vyhotovená bez 

stavebného povolenia, realizácia je v rozpore s projektovou dokumentáciou, nebolo 

kolaudačné konanie... 

Treba si uvedomiť aj to, že bežia lehoty, ktoré sú zákonmi dané na náhradu škody a podobné 

veci. Vo všeobecnosti ďalej uviedol, že v podstate mali byť vykonávané kontroly či už 

predbežné, projektu, rozpočtu a podobne, priebežné pri preplácaní faktúr a v neposlednom 

rade aj hlavný kontrolór obce mal dôsledne vykonať kontrolu. Za všetky tieto veci 

a nedostatky ktoré sú zistené niekto nesie zodpovednosť. 

Hl. kontrolór -  uviedol, že hlavný kontrolór obce nie je ten, ktorý by mal určovať kto je za čo 

v tomto prípade zodpovedný 

JUDr. Dolník – k veci ďalej uviedol, že on by navrhoval podať trestné oznámenie na políciu, 

ktorá vec vyšetrí, zodpovie na otázku či bol spôsobená škoda, v akej výške a určí 

zodpovedného za škodu.  

p. Kocmánková – povedala, že on si pamätá zastupiteľstvo na ktorom bývalý pán starosta 

Trizuljak povedal, že námestie bude vybudované „diaľnicou“  ako kompenzácia za problémy 

pri stavbe diaľnice.  

Starosta – uviedol, že v súčasnej dobe veci v obci fungujú tak, že on všetko podpisuje a nesie 

za všetko trestnoprávnu zodpovednosť a úhrady sa realizujú až potom, ako si veci nechá 

schváliť poslancami obce. Obci teraz vznikla škoda. Prehral sa súdny spor s p. Bartákom, 

obec sa odvolala voči rozsudku na Krajský súd a až po potvrdení rozsudku Okresného súdu sa 

vyčísli škoda, to je asi 20000.-€ a niekto je za to zodpovedný. Ak sa chcem dozvedieť kto je 

za to zodpovedný, existuje iba jediná cesta a to podať trestné oznámenie na Neznámeho 

páchateľa. Kto je zodpovedný je vec ktorú musia posúdiť orgány činné v trestnom konaní. 

p. Juraj Králik st – uviedol, že spravidla to bývajú zhotoviteľ, stavebný dozor, štatutár... 

p. Hudec – povedal že v prípade preplácania faktúr to bude určite štatutár 

JUDr. Dolník – ešte doplnil, že najskôr sa podpisuje pod všetko stavebný dozor, potom 

štatutár, zhotoviteľ, realizátor stavby Amazonka, kontrolór obce... 

p. Marčiš – spýtal sa na čo máme verejné obstarávanie keď sa obišlo a či obci nehrozia nejaké 

sankcie  

JUDr. Dolník – odpovedal že z hlavy nevie odpovedať, lebo je viacero inštitúcií ktoré by 

mohli tieto veci napadnúť, ale je to už väčší časový odstup, takže lehoty mohli uplynúť. Ešte 

doplnil že vec klasifikovať ako trestný čin je zasa vecou orgánov činných v trestnom konaní 

a akú skutkovú podstatu ktorého trestného činu napĺňajú je zasa len v ich kompetencii určiť. 
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p. Marčiš – uviedol, že ak podáme trestné oznámenie, môže sa stať že obec dostane za 

obídenie verejného obstarávania sankciu, ktorej výška môže byť väčšia ako doposiaľ 

spôsobená škoda. 

JUDr. Dolník – odpovedal, že by si to musel naštudovať, ale myslí si že lehoty na sankciu už 

uplynuli, ale nevie to z hlavy presne povedať. 

Hl. kontrolór – upozornil, že každý občan má povinnosť oznámiť trestný čin o ktorom  sa 

dozvedel 

JUDr. Dolník – uviedol, že o súdnom spore sme sa dozvedeli v roku 2015, bolo by na 

zváženie či by poslanci neporušili svoje povinnosti, keby sa trestné oznámenie nepodalo 

p. Badík – povedal, že nevidí inú možnosť iba podať trestné oznámenie aby sa vec vyšetrila 

a očistila... 

Starosta – uviedol, že v dvoch znaleckých posudkoch je jasne napísané, že došlo ku 

pochybeniu, takisto Okresný súd konštatoval, že došlo k pochybeniu 

p. Juraj Králik st – upresnil, že až keď je súdom právoplatne rozhodnuté, až vtedy sa bude dať 

hovoriť že nastala nejaká škoda 

Starosta – odpovedal, že škoda nastala. Problém sa obnažil podaním žaloby na obec p. 

Bartákom, tým to začalo. Ale preplácanie faktúr na základe inforrmácií, ktoré máme 

v súčasnej dobe sa javí ako nie úplne v súlade so zákonom, lebo zákon presne určuje ako sa 

má postupovať, najskôr musia poslanci schváliť investičnú akciu, potom v rozpočte vyčleniť 

a schváliť finančné prostriedky na túto akciu, následne sa realizácia objedná, uskutoční 

v súlade so zákonom, oficiálne preberie a skontroluje a až po týchto úkonoch môže ísť pokyn 

na úhradu faktúry. Jediný, kto môže tento pokyn vydať je štatutár obce. 

p. Juraj Králik st. – dodal, že bude na súde, na súdno-znaleckých posudkoch ktoré sa 

vypracujú v konaní aby sa určilo či nastala škoda  a  aká nastala škoda. 

p. Edo Králik – povedal, že on na vlastné oči videl stavebné povolenie na námestie 

Starosta – odpovedal, že stavebné povolenie určite nebolo, lebo bol po nástupe do funkcie na 

to upozornení úradom, ktorý mal stavebné povolenie vydať, že neexistuje. Prečítal oficiálny 

doklad, ktorý vystavil špecializovaný stavebný úrad Žilina, v ktorom sa konštatuje, že takéto 

povolenie nikdy vydané nebolo. Vyzval poslancov aby hlasovali o tom či obec podá trestné 

oznámenie na neznámeho páchateľa, keďže už dostali ku veci komplexnú informáciu. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 93/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce 

Ing. Škerlíka a poveruje starostu obce podaním trestného oznámenia na neznámeho 

páchateľa v súvislosti s realizáciou stavby Horný Hričov – parkové úpravy námestia 

 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2016 

 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   



~ 7 ~ 
 

     Hlavný kontrolór obce Ing. Škerlík prečítal plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na II. polrok 2016 

Poslanci plán mali k dispozícií. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 94/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na II. polrok 2016. 

 

9. Prerokovanie podnetu – zatvorená prevádzka Z-tka 

 

     Starosta obce p. Ďuríček prečítal podnet p. Hudeca – zatvorená prevádzka Z-tka, ktorú má 

v prenájme p. Novisedlák. Vyzval p. Novisedlák v čom je problém, keďže pohostinstvo je 

v podstate 7 mesiacov zatvorené a ľudia sa ho pýtajú, prečo je pohostinstvo zatvorené. 

p. Novisedlák – uviedol, že rieši jediný problém a to, že nemôže zohnať do prevádzky ľudí 

ktorí by tam pracovali. Napriek tomu pohostinstvo prevádzkuje, ,aj keď nie nepretržite, ale 

otvára ho pri akciách, futbale a podobne. 

p. Trajčík – doplnil, že vie o tom, že má problém zohnať ľudí 

p. Novisedlák – doplnil, že za 7 mesiacov oslovil 25 ľudí, stretol sa s nimi, s niektorými sa 

dohodol, že nastúpia, potom mu volali že majú inú prácu a podobne.  

p. Marčišová – spýtala sa aký má teda z prenájmu pohostinstva úžitok a ako vidí 

prevádzkovanie do budúcnosti 

p. Marčiš – uviedol, že pohostinstvo je zatvorené aj počas letnej sezóny, kedy mal mať 

najväčšiu tržbu, bolo zatvorené keď tam stáli kolotoče a pri podobných akciách 

p. Hudec – uviedol, že predsa v nájomnej zmluve je jasné uvedené, že pohostinstvo ma 

nepretržite prevádzkovať 

Starosta – uviedol, že sú určené prevádzkové hodiny, ktoré sa nedodržiavajú, vyzval 

poslancov aby sa vyjadrili ako to bude ďalej s nájmom, či sa zmluva vypovie a bude sa 

hľadať niekto iný 

p. Panák – povedal, že by bolo dobré dať p. Novisedlákovi ešte šancu aspoň do konca 

mesiaca september, aby sa pokúsil prevádzkovať pohostinstvo a potom by sa rozhodlo čo 

a ako ďalej 

Starosta – informoval, že areál a Zetka s Požiarnou zbrojnicou sa v budúcnosti bude riešiť 

komplexne. Nový nájomca by nebolo východisko, buď tam Erik Novisedlák ostane a bude 

pohostinstvo prevádzkovať, alebo si to zoberie obec pod seba a bude to prevádzkovať obec. 

Doplnil, že majetok je obecný, treba sa oň starať, priestory sú špinavé, zanedbané, 

neupratané. Šatňa a sprchy by mali byť k dispozícií pre návštevníkov multifunkčného ihriska. 

Mal konflikt s Erikovou manželkou, ktorá sa na neho počas jarnej brigády osopila, že by 

nemal na terase čapovať pivo pre brigádnikov, keď že oni to majú v prenájme. Povedal, že 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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prevádzka bola dlhodobo zatvorená a zhodou okolností ju otvorili práce počas brigády, o čom 

oň nevedel, inak by občerstvenie pre brigádnikov riešil cez pohostinstvo. 

p. Marčiš – povedal, že vec si vyžadujú ucelenú koncepciu a to celého areálu s výhľadom na 

10-15 rokov, aby sa veci pohli dopredu a viacej sa to neriešilo, povedal, že on nesúhlasí 

s tým, že sa to zasa dá niekomu inému do prenájmu a veci sa tým nevyriešia 

p. Hudec – sa spýtal, čo konkrétne je personálny problém? Povedal, že on počul, že čašníčka 

nedostala výplatu. 

p. Novisedlák – odpovedal, že to nie je pravda, mzdy a prenájom platí vždy načas a v plnej 

výške 

p. Hudec – kritizoval, že poslanci stále chcú dávať niekomu ešte šancu, že v iných obciach sa 

to tak nedeje, vyzval poslancov aby nehájili iba záujmy svojich priateľov 

p. Novisedlák – dodal, že si podá na Obecný úrad žiadosť o úpravu otváracích hodín 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 95/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje termín do 30.09.2016 na otvorenie 

a pravidelné prevádzkovanie pohostinstva Z-tka 

 

10. Prerokovanie podnetu – blokácia prístupovej cesty p. Hudec 

 

     Starosta obce Ing. Ďuríček prečítal podnet p. Hudeca. Vzápätí uviedol, že sa pracuje na 

komplexnom vyriešení zlej dopravnej situácie v obci. Stretol sa s dopravným projektantom 

a chcú zakomponovať do projektu aby bola rýchlosť v obci obmedzená na 40 km za hodinu 

a a v kritickom mieste pri predajni Jednota a pohostinstve Kompa na 30 km za hodinu. 

Vyznačí sa vodorovné dopravné značenie na vozovke, pričom sa zvislými dopravnými 

značkami označia aj zákruty a mala by sa obmedziť jazda nákladných motorových vozidiel 

s celkovou hmotnosťou nad 7,5 t a to aj vrátane dopravnej obsluhy, pretože meraniami 

únosnosti cesty bolo zistené, že cesta jednoducho nie je stavaná na takúto prepravu. Ďalej 

uviedol, že treba byť troška trpezlivý, pretože aj keď sa to intenzívne rieši, všetko si žiada 

určitý čas, určité lehoty, predpokladá na projekt asi 2 týždne, potom bude musieť ísť projekt 

na pripomienkovanie na Okresný dopravný inšpektorát, následne sa k tomu bude musieť 

vyjadriť aj VÚC, ktorý je majiteľom cesty a ktorý bude osadzovať dopravné značenie na 

ceste cez obec, na cestách, ktoré patria obci si obec sama osadí značky, v konečnom dôsledku 

bude všetko opäť schvaľovať a vyjadrovať sa k tomu dopravný inžinier z Okresného 

dopravného inšpektorátu, takže ako povedal, nemá predstavu ako to časovo vyjde, ale bude sa 

snažiť všetko urýchliť. 

p. Marčiš – sa spýtal ako budeme postupovať pri stavbách rodinných domov, ak obmedzíme 

jazdu pre vozidlá nad 7,5 t cez obec 

Starosta – odpovedal, že ak to vyjde a bude obmedzená doprava nad 7,5 t a niekto si bude 

chcieť doviezť materiál na stavbu rodinného domu tak mu Obecný úrad udelí výnimku 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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p. Káčer – povedal, že takáto prax s udeľovaním výnimiek je zavedená aj v susedných 

dedinách, v Dlhom Poli a Svederníku 

p. Hudec – sa spýtal, ako to bude s dopravou okolo firmy SAKER, keďže sú tam neustále 

problémy a parcela na ktorej je cesta je majetkom firmy SAKER 

Starosta – odpovedal, že tento problém sa pripravuje obec vyriešiť uvalením vecného 

bremena na prejazd pre občanov obce 

 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 96/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie  informáciu o dopravnej situácií 

a komplexnom riešení situácie do budúcnosti. 

 

11. Prerokovanie žiadosti o nájom priestorov H – bloky, p. Hudec 

 

     Starosta obce Ing. Ďuríček oboznámil poslancov so žiadosťou p. Hudeca o nájom 

priestorov H – bloky. Následne uviedol, že ide o objekty ktoré sú majetkom obce a obec je 

zodpovedná za to čo sa tam stane. Tieto objekty skontroloval aj s revíznym technikom, ktorý 

na otázku či je vhodné dať objekty do prenájmu odpovedal, že nie. V prípade dvora ktorý sa 

nachádza medzi budovami prenájom nepripadá do úvahy, lebo ho obec využíva na 

skladovanie obecných vecí. 

p. Marčiš – dodal, že do prenájmu sa môžu dávať iba priestory, ktoré spĺňajú všetky potrebné 

predpisy, ktoré majú revízie a podobne. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 97/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove konštatuje že priestory nie sú vhodné na prenájom 

z dôvodu chýbajúcich revízií a celkového zlého stavu objektu. 

 

12. Schválenie Zmluvy o nájme SEVAK, a.s. 

 

Starosta obce navrhol schválenie Zmluvy o nájme – SEVAK a.s. Poslanci mali podklady 

k dispozícií. 

p. Suchomelová – upozornila na to, že SEVAK vozí odpadové kali na starú čističku 

Starosta – odpovedal, že vie o tom, ale malo by sa tak diať iba do konca kalendárneho roka, 

kedy ich odvezú. Na túto činnosť im obec nedávala povolenie, majú povolenie od Okresného 

úradu, oddelenie životného prostredia 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  97/2016 zo dňa 05.09.2016 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje zmluvu o nájme SEVAK a.s.  

 

13. Schválenie Zmluvy o vecnom bremene SEVAK a.s. 

 

     Starosta obce Ing. Ďurčíek navrhol schválenie Zmluvy o vecnom bremene – SEVAK a.s. 

 Poslanci mali podklady k dispozícií. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  98/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje Zmluvu o vecnom bremene SEVAK a.s. 

 

14. Prerokovanie žiadosti o odstránenie závad v obecnom byte p. Hejčíkovej  

 

     Starosta obce oboznámil poslancov so žiadosťou p. Hejčíkovej o odstránenie závad 

v obecnom byte. 

p. Hejčík – povedal, že v ich byte majú problém najmä s plesňami, ktoré sa tvoria na stenách 

a to v obývačke, v spálni a v špajzy. Čo bolo v ich silách, to sa už snažili urobiť proti tomu, 

ale nepomáha to a tieto problémy nastali potom, ako bola vykonaná nadstavba bytovky. 

Starosta – vysvetlil, že problém sa bude snažiť obec odstrániť, musí sa nájsť odborník na 

stavby, ktorý by presne určil príčinu vlhnutia bytovky, našli by sa tepelné mosty a podobne 

a navrhol by riešenie, ktoré by problém odstránilo. Táto situácia sa dá označiť za havarijný 

stav, ktorý treba odstrániť a zistiť príčinu prečo nastal. 

p. Badík – spýtal sa či steny vlhnú aj teraz v lete 

p. Hečjík – odpovedal, že steny vlhnú aj v letných mesiacoch 

Marčiš – povedal, že treba niekoho kto sa do toho skutočne rozumie a zistí príčinu a navrhne 

postup na odstránenie príčiny 

Panák – navrhol aby sa problém riešil komplexne a kompletne, aby sa nepristupovalo 

k polovičným riešeniam a aby sa celá bytovka urobila na poriadok 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

15. Obecná bytovka, rekonštrukcia garsónky 

 

     Starosta obce v tomto bode podal informáciu o stave obecnej bytovky a bytov v nej, 

o sťažnostiach nájomníkov na stav bytovky a o rekonštrukcii garsónky. Dodal, že práce by 

mal urobiť p. Králik Róbert, pričom projekt na elektriku by mal urobiť p. Gecík a samotnú 

inštaláciu by mal vykonať p. Bistiak. Cena celej opravy garsónky by mala byť do 4000.-€ 

a mala by sa hradiť z fondu opráv. 

p. Badík – spýtal sa ako a či vôbec je tvorený fond opráv nájomných bytov, navrhol nájom 

rozčleniť na nájom a z časti vytvoriť fond opráv. 

Starosta – odpovedal, že v súčasnej dobe ide v podstate celý nájom do fondu opráv, keďže 

v minulosti nebol tvorený a treba tam naakumulovať nejaké peniaze na opravy, momentálne 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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je tam asi 8400.-€, súhlasí samozrejme s fondom opráv nájomných bytov, aby boli vytvorené 

peniaze na takéto havarijné situácie, alebo keď sa stane niečo podobné. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  99/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje sumu vo výške 4000.-€ na opravu 

garsónky. 

 

16. Nákup vianočného osvetlenia 

 

     Starosta obce p. Ďuríček predniesol návrh na nákup vianočného osvetlenia v obci. 

Oboznámil poslancov s tým, že dostal ponuku na vianočné výzdoby, držal ich fyzicky v ruke 

a sú kvalitne vyrobené a pekné.  

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 100/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje nákup vianočného osvetlenia za sumu 

3000.-€.  

 

17. Inžinierska činnosť Chodníky Horný Hričov 

 

     Starosta obce Ing. Ďuríček informoval o stave inžinierskej činnosti Chodníky Horný 

Hričov a o potrebe objednať výkon inžinierskych činností a požiadal o schválenie sumy 

3500.-€ na túto činnosť. Vysvetlil, že je potrebné vykonať geodetické zameranie parciel 

a následne identifikovať vlastníkov uvedených parciel. Časť z týchto parciel by mala patriť 

obci, keďže ide o parcely v okolí cesty. Následne sa požiadajú o vyjadrenie SSE, SPP SSC 

a ostatné organizácie a firmy, ktoré by tam mali mať siete. Vzhľadom na to, že ide o prácu 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   
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ktorá by mu zabrala všetko pracovný čas a nemohol by sa vôbec venovať žiadnej inej práci 

oslovil osoby, ktoré sa takouto činnosťou zaoberajú a vykonajú to za nás. A to za odmenu 

cca. 3000.-€ 

Poslanci mali podklady k dispozícií. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  101/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje sumu 3500.-€ na výkon inžinierskej 

činnosti Chodníky Horný Hričov. 

 

18. Úprava stromov a drevín na cintoríne  

 

     Starosta obce oboznámil poslancov so zámerom upraviť stromy a dreviny na cintoríne tak, 

aby nedošlo k ohrozeniu života a zdravia návštevníkov pri prípadnom silnom vetre, alebo 

poškodeniu náhrobných kameňov a aby cintorín dostal estetickejší vzhľad. Zároveň požiadal 

o schválenie sumy vo výške 4500.-€, ktoré budú uhradené z finančných prostriedkov, ktoré 

obec dostala ako náhradu za výrub stromov. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  102/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje sumu 4500.-€ na úpravu stromov 

a drevín na cintoríne. 

 

19. Telovýchovná Jednota, navýšenie rozpočtu 

 

     Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov o žiadosti TJ o navýšenie 

rozpočtu na rok 2016. 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 
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p. Valko - predseda TJ informoval o stave financií v TJ a požiadal o navýšenie rozpočtu 

o sumu 6240.-€. 

p. Králik Ľuboš – uviedol, že v januári 2016 bol schválený rozpočet na činnosť TJ vo výške 

14438.-€.  V priebehu roka však hlavný sponzor, firma ISTROFINAL a.s., ktorú zastupuje 

Slavomír Bodis neprispela žiadnou sumou do rozpočtu TJ a podľa informácií ani sumu 6000.-

€ ktorou mala prispieť nedá. Z uvedeného dôvodu by TJ chcela požiadať o dotáciu do konca 

roka 2016. 

Ďalej uviedol súhrn výdavkov TJ do konca júna 2016. 

 

 

p. Filipová – spýtala sa prečo dala TJ za jedného hráča sumu 500.-€ či to nie je veľa? 

p. Králik Ľuboš – odpovedal, že je to kvalitný hráč z kvalitného mužstva 

Starosta – ešte raz oboznámil prítomných poslancov a občan s rozpočtom TJ,  uviedol, že 

v roku 2015 mala TJ rozpočet 16550.-€ a v roku 2016, kedy už v jesennej časti nefunguje 

mužstvo dorastu chcú 16790.-€ 

p. Králik Ľuboš – odpovedal že TJ má dlh 

Starosta – upresnil, že pre p. Bodisa a jeho firmu znamenalo zvýšenie Dane z nehnuteľnosti 

navýšenie o 8000.-€, ktoré zaplatil Obecnému úradu 

Králik Juraj ml – sa spýtal, prečo mužstvo absolvovalo sústredenie, ktoré stálo vyše 1880.-€, 

keď vedenie TJ už vtedy vedelo, že sú to posledné peniaze ktoré majú. 

Králik Juraj st. – odpovedal, že keby on bol vo vedení TJ tak by to toho nerýpal. Ďalej na 

jeho otázku uviedol, že výbor TJ má ucelenú koncepciu a dlhodobú víziu pri práci a rozvoji 

TJ a futbalu v Hričove a že je plne v kompetencii výboru TJ ako a na čo sa peniaze použijú 

p. Marčiš – povedal, že podľa neho sú peniaze na sústredenie úplne vyhodené peniaze a že na 

to vopred upozorňoval predsedu TJ p. Valku 

p. Valko – uviedol, že sústredenie sa robilo v dobrej viere, neboli na ňom všetci hráči ktorí 

mali ísť, vedenie TJ bolo sklamané z toho že hráči nešli na sústredenie, ale tí čo išli tak 

trénovali. Priznal že to stálo dosť peňazí, ale uviedol, že kde sa už majú dať peniaze, ak nie na 

mládež a na šport. To že hráči nakoniec na sústredenie nešli výbor TJ ovplyvniť nemohol 

p. Marčiš – povedal, že TJ nemala peniaze na to, aby sa išlo na sústredenie, ale napriek tomu 

sa na sústredenie išlo a minuli sa posledné peniaze ktoré mali 

p. Valko – dodal, že ak nepomôžu poslanci s peniazmi, bude si to musieť TJ vyriešiť inak. 

Dodal, že 1800.-€ nie je taká tragická suma, aby sa nad tým tak dlho a vážne rozprávalo. 

p. Marčiš – povedal, že na údržbu ihriska ostalo z naplánovaných financií na tento rok asi 

1300.-€, plánuje ešte nejaké hnojenie tento roku, v podstate sa minie ešte okolo 300.-€ 

p. Marčišová Erika – spýtala sa aké logo majú futbalisti na prsiach, keď hlavný sponzor je 

Obecný úrad Horný Hričov 

p. Králik Ľuboš – odpovedal, že dresy sú staršie 

Starosta – povedal, že Juraj Králik ml. je poslanec Obecného zastupiteľstva v obci a má právo 

pýtať sa prečo a ako boli minuté peniaze občanov a malo by sa mu na otázku odpoveď keď sa 

spýtal 

Králik Juraj st. – sa ospravedlnil a doplnil, že sústredenie malo zmysel, úmyslom TJ je 

podporiť mladých ľudí a chce udržať kontinuitu športu a futbalu v obci a urobia všetko preto, 

aby sa futbal v obci zachoval 

p. Káčer – sa spýtal ako to myslia s mladými ľuďmi, keď sa kúpili hráči ktorí majú po 30-tke 

ako Mano, ktorý má 34 rokov a ešte jeden starší od neho. V súčasnej dobe hrajú futbal za 

Hričov 4 hričovci. Spýtal sa kde sú chalani z Hričova 

p. Bistiak – odpovedal, že pokiaľ tu bude pri futbale p. Midula, tak v Hričove hrávať nebude 

p. Káčer – na to uviedol, že hráči by si nemali klásť podmienky ohľadom trénera 

p. Novisedlák Erik – uviedol, že chalani majú v tomto pravdu. Keď sa rozhodnú že tu nechcú 

hrať, nedá sa im nič vyčítať a to najmä v prípade, keď odchádzajú do vyššej súťaže. 

p. Marčiš – sa spýtal, prečo nechcú hrávať 
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p. Valko – odpovedal, že odišlo v podstate 8 hráčov, ktorí to tu držali. Futbal nechcel nikto 

trénovať, keď súhlasil Midula že to vezme, tak sa zavolal 

p. Bistiak – doplnil že 6-7 hráčov sa vyjadrilo, že pod Midulom trénovať a hrávať nebudú 

p. Králik Ľuboš – uviedol, že 4 kolá pred koncom súťaže sa spýtal každého hráča či ostáva. 

Lagovský, Pytel, Zelník  a Bistiak povedali, že končia a to sa ešte nevedelo, kto bude 

trénovať 

p. Lagovský – uviedol, že to nie je pravda, všetci už vtedy dobre vedeli, že trénovať bude 

Midula 

Králik Juraj st. – odpovedal, že Ľubo hovorí pravdu a všetci ostatní klamú, lebo všetci vopred 

povedali, že nebudú hrať 

Starosta – upozornil prítomných že sa riešia peniaze a nie personálne otázky TJ 

p. Panák – povedal, že sa mu nezdá výška dotácie, pretože na schôdzi v januári sa hovorilo 

o rozpočte asi 12000.-€ a teraz zrazu chcú skoro 15000.-€, pričom rozpočet bol stavaný na 3 

mužstvá v súťažiach a teraz v jesennej časti nepôsobí mužstvo dorastu, ktoré tiež 

spotrebovalo určitú časť z rozpočtu, je o jedno mužstvo menej a dotácia má byť vyššia ako 

pôvodne plánovaná. 

Ďalej uviedol, že výbor TJ sa bráni, že oni sú tí, ktorí určujú ako sa míňajú peniaze a teraz 

zrazu výbor pýta vyše 6000.-€, lebo si peniaze na rok minul za polroka.  

Povedal, že už na jar upozorňoval že v lete bude málo hráčov a hráčov nikto neriešil, aby 

ostali, aby neodchádzali a podobne, začali sa zháňať hráči až tesne pred súťažou.  

Taktiež uviedol, že každému bolo vopred jasné, kto bude od leta trénovať a viac krát sa 

chalani počas súťaže o tom medzi sebou bavili a každý tvrdil, že bude trénovať Midula. 

Nakoniec uviedol, že sa kúpili hráči za 1200.-€ a spýtal sa, či hráči ktorí sa kúpili dostávajú 

peniaze a koľko dostávajú a za čo im tie peniaze boli vyplatené 

p. Bistiak – uviedol, že hráči ktorí prišli sú platení a dostali peniaze za to, že išli hrávať do 

Hričova, jeden dostal 500.-€ a má mu byť doplatené 200.-€, druhý dostal 800.-€ a tiež mu má 

byť doplatené, plus majú ešte odmeny za vyhratý zápas 30.-€ 

p. Valko – spýtal sa od koho dostali tie peniaze aby povedal konkrétne mená 

p. Potomský – povedal, že aj keď dostali peniaze, tieto peniaze nejdú z rozpočtu TJ 

p. Marčiš – konštatoval, že ho mrzí stav futbalu v Hričove. Mrzí ho, že keď sa pred 8-9 rokmi 

začal futbal v Hričove dávať dokopy, malo mužstvo žiakov 18-20 chlapcov z Hričova, Juro 

Králik st. im sám z vlastnej iniciatívy kúpil lopty na trénovanie, asi za 700-800.-€ a teraz je 

situácia taká, že z tých chlapcov ostali 4 ktorí v nedeľu hrali. Upozornil na to, že tak ako to je 

teraz nastavené, je to vyložene dolnohričovská cesta smerujúca k tomu, aby tu hrali iba cudzí 

hráči. 

p. Valko – povedal, každá koruna je podchytená, a keď chlapci sami nechcú hrať neexistuje 

možnosť donútiť ich 

p. Mičiak – poprosil ostatných zainteresovaných, aby sa dokončil aspoň tento ročník, tento 

rok a potom sa rozhodnú, čo a ako. Rozvinul myšlienku  tom, ako v minulosti fungovala TJ, 

ktorá nezastrešovala len futbal v obci, ale výborne fungujúce oddiely ZRTV, turistický 

krúžok, tenisový oddiel, prípravka žiačikov futbalového oddielu a podobne. Treba pripraviť 

koncepciu na budúci roka ďalšie obdobie. 

p. Panák – sa spýtal prečo sa rozpočet nenapĺňa aj tak ako to bolo po minulé roky a za 

fungovania minulého tajomníka TJ, p. Pytela, veď predsa to bolo plánovane v rozpočte TJ 

ako príjem. Uviedol, že má na mysli príjmy zo sponzorských príspevkov, z odvedených 2% 

z dane, zo vstupného na domácich zápasoch, z členských príspevkov, Centrum Voľného času 

a podobne.  

Ďalej uviedol, že celoročný rozpočet bol nastavený dobre, tak ako po minulé roky a to na 

sumu 14500.-€. Do začiatku jesennej časti TJ minula 7000.-€ svoju celoročnú dotáciu 

z Obecného úradu, plus 3250.-€ /500.-€ od firmy p. Šošku, 1500.-€ od firmy VIX, 1225.-€ za 

predaj hráčov/ do je dokopy 10250.-€. Dorast sa zrušil, nebudú také náklady na činnosť  a TJ 

požaduje zasa dotáciu vo výške skoro celoročnej dotácie, 6240.-€. 

Starosta – ukončil diskusiu k tomuto bodu programu 
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p. Králik Juraj st. – ponúkol, že náklady na sústredenie vo výške 1800.-€ vykryje on. 

Starosta vyzval poslancov aby hlasovali  za sumu 6240,- €. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním nebola schválená suma 6440.-€  

 

Nasledovala diskusia a bolo navrhnuté aby sa schválila suma 6440,- € - 1800,- € = 4440,- €. 

Starosta vyzval poslancov aby hlasovali za sumu 4440,- €.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  103/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje navýšenie rozpočtu TJ o sumu 4440.-€ 

                                                            

20. Reklamné predmety obce, zakúpenie 

 

     Starosta obce p. Ďuríček informoval poslancov o zámere zakúpiť reklamné predmety pre 

obec a požiadal o schválenie sumy vo výške 3000.-€. Ako uviedol, obec nemá žiadne 

reklamné a propagačné predmety na akcie, reprezentáciu obce a podobne. Uviedol, že sa 

uvažuje nad reklamnými dáždnikmi, taškami, perami a vyzval poslancov aby tiež prispeli 

nejakými nápadmi 

p. Vydrová – doplnila že by boli vhodné aj magnetky 

p. Hudec – navrhol prívesky na kľúče 

p. Badík – sa spýtal či by nebolo dobré dať urobiť tričká s potlačou 

Starosta – odpovedal, že tričká a polokošele by obec vyšli asi na 10-11 €, čo je dosť veľa 

a môžu sa dať urobiť vzorky, ktoré by sa zverejnili na internete a v prípade záujmu by sa 

mohli dať pre občanov robiť „na zákazku“ 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

     Daniel Badík 

 Káčer Miroslav  

        Králik Juraj ml 

   Marčiš Peter   

    Panák Lukáš  

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

       Panák Lukáš  

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   
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Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  105/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje sumu 3000.-€ na zakúpenie reklamných 

predmetov obce. 

 

21. Nákup lavičiek, košov a stojanov na bicykle do parku 

 

     Starosta obce Ing. Ďuríček požiadal o schválenie sumy vo výške 1500.-€ na nákup 

lavičiek, košov a stojanov na bicykle do parku, kde by sa dali popri násype a pod stromy, aby 

boli v tieni  

p. Vydrová – sa spýtala či sa do parku potom nepremiestnia „chuligáni“ z námestia a nebudú 

poškodzovať lavičky 

Starosta – odpovedal že ak tam budú chodiť tí, ktorí robia neporiadok po nociach na námestí, 

nebudú aspoň na námestí 

p. Marčiš – navrhol, aby sa to robilo na jar 

p. Vydrová – navrhla kúpiť plastové lavičky 

p. Káčer – spýtal sa či sa lavičky nejakým spôsobom uchytia do zeme, alebo sa len položia 

p. Králik Jaroslav – pripomenul, že uvedený park je na pozemku Urbariátu a najskôr si treba 

dať žiadosť o prenájom uvedeného pozemku na dobu dajme tomu 50 rokov a potom sa tam 

môžu osádzať lavičky 

Starosta – odpovedal, že je to dobrá pripomienka, ale aj keď je pozemok Urbariátu, stará sa 

oň Obecný úrad, kosí ho a podobne, ďalej uviedol, že rozmýšľal nad 6 lavičkami a 3 košmi, 

ale môžu sa na skúšku osadiť 3 lavičky a kôš, uvidíš a či budú mať využitie, či tam budú 

ľudia chodiť 

p. Marčiš – debatu uzavrel s tým, aby sa lavičky určite ukotvili do zeme 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  105/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje sumu 1500.-€ na nákup lavičiek, košov 

a stojanov na bicykle. 

 

22. Úprava rozpočtu starostom k 01.07.2016 

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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     Starosta obce p. Ďuríček oboznámil poslancov s úpravou rozpočtu podľa § 14 ods. 2 písm. 

a Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, so zmenou rozpočtu Obce 

Horný Hričov vykonanú starostom k 01.07.2016 rozpočtovým opatrením č. 8 v súlade so 

Zásadami hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Horný Hričov schválenými OZ  dňa 

21.01.2015 uznesením OZ  č.7/2015 podľa priloženého návrhu – príloha 1a príloha 2: 

Poslanci mali podklady k dispozícií 

 

Presun rozpočtových prostriedkov v súlade s § 14 ods.2 písm. a) 
Výdavky       - 2 809,00  €   / príloha / 
Výdavky       + 2 809, 00 €  / príloha / 
 
1. Bežné príjmy  - sa nemenia z 627 469,67 € 

2. Kapitálové príjmy -  0,00 € sa nemenia, rozpočtované nemáme žiadne kapitálové príjmy. 

3. Finančné operácie  - príjmové - sa nemenia z   193 947,05 € 

4. Bežné výdavky  - sa nemenia  z    402 777, 25 € 

5. Kapitálové výdavky  - sa nemenia z   170 076,33 € 

6. Finančné operácie – výdavkové sa nemenia z 24 100,00 € 

 

Príloha 1:  Rozpočet prehľad R 2016 Obec Horný Hričov IČO: 00321290 / č.8/2016 / 

Príloha 2:  Úprava rozpočtu č.8/2016  Obec Horný Hričov IČO: 00321290 

 

Celkové príjmy:        821 416, 72 € 

Celkové výdavky :    596 953, 58 € 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  106/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie úpravu rozpočtu starostom 

 

23. Úprava rozpočtu starostom k 15.08.2016 

 

     Starosta obce p. Ďuríček oboznámil poslancov s úpravou rozpočtu podľa § 14 ods. 2 písm. 

a  Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, so zmenou rozpočtu Obce 

Horný Hričov vykonanú starostom k 15.08.2016 rozpočtovým opatrením č. 9 v súlade so 

Zásadami hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Horný Hričov schválenými OZ  dňa 

21.01.2015 uznesením OZ  č.7/2015 podľa priloženého návrhu – príloha 1a príloha 2: 

podľa priloženého návrhu – príloha 1a príloha 2: 

Poslanci mali podklady k dispozícií. 

 

Presun rozpočtových prostriedkov v súlade s § 14 ods.2 písm. a) 
 
Výdavky       - 115,00  €   / príloha / 
Výdavky       + 115, 00 €  / príloha / 
 
Navýšenie výdavkov starostom v súlade so Zásadami hospodárenia s finančnými 

prostriedkami obce Horný Hričov 

 

 V celkovej sume 1 500,00 € / príloha / 
 
1. Bežné príjmy  - sa nemenia z 627 469,67 € 

2. Kapitálové príjmy -  0,00 € sa nemenia, rozpočtované nemáme žiadne kapitálové príjmy. 

3. Finančné operácie  - príjmové - sa nemenia z   193 947,05 € 
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4. Bežné výdavky  - sa nemenia  z    402 777, 25 € na 403 377,25 € 

5. Kapitálové výdavky  - sa menia z   170 076,33 € na170 976,33 € 

6. Finančné operácie – výdavkové sa nemenia z 24 100,00 € 

Príloha 1:  Rozpočet prehľad R 2016 Obec Horný Hričov IČO: 00321290 / č.9/2016 / 

Príloha 2:  Úprava rozpočtu č.9/2016  Obec Horný Hričov IČO: 00321290 

Celkové príjmy:        821 416, 72 € 

Celkové výdavky :    598 453, 58 € 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  107/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie úpravu rozpočtu starostom 

 

24. Úprava rozpočtu Obec a ZŠ s MŠ k 08.09.2016 

 

     Starosta obce p. Ďuríček predniesol návrh na 10 – tú zmenu rozpočtu Obce Horný Hričov 

na r. 2016 rozpočtovým opatrením č. 10 v súlade s  ustanovením § 14 ods.1. a ods.2 a § 15 

zákona č. 583 / 2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov v rámci ktorej boli zapojené do 

rozpočtu obce účelovo určené finančné prostriedky zo ŠR, za výrub drevín a použitie FO  

podľa prílohy 2. 

Poslanci mali podklady k dispozícií. 

 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Horný Hričov 

Presunom rozpočtových prostriedkov sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu 

/ Príloha č.3/ 

1. Bežné príjmy  - sa menia z 627 469,67 € na  631 238,67 € 

2. Kapitálové príjmy -  0,00 € sa nemenia, rozpočtované nemáme žiadne kapitálové príjmy. 

3. Finančné operácie  - príjmové - sa menia z   193 947,05 € na 202 447,05 € 

4. Bežné výdavky  - sa menia  z    403 377,25 € na 431 136,94 € 

5. Kapitálové výdavky  - sa nemenia z   170 976,33 €  

6. Finančné operácie – výdavkové sa nemenia z 24 100,00 € 

 

Príloha 1:  Rozpočet prehľad R 2016 Obec Horný Hričov IČO: 00321290 / č.10/2016 / 

Príloha 2:  Návrh na zmenu rozpočtu č.10/2016 - Obec Horný Hričov, IČO: 00321290 

 

Celkové príjmy:        833 685,72 € 

Celkové výdavky :    626 213,27 € 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  108/2016 zo dňa 05.09.2016 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   
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Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje úpravu rozpočtu Obec a ZŠ s MŠ 

k 08.09.2016. 

 

25. Kultúrne akcie v obci a ich organizácia 

 

     Starosta obce p. Ďuríček vyzval poslancov a občanov obce na diskusiu ohľadom 

organizovania kultúrnych akcií v obci a vyzval na zapojenie sa do organizovania poslancov 

a verejnosť. 

p. Trajčík – uviedol, že ľudia v obci nemajú záujem a žiadne akcie, cez posledný víkend 

organizovali varenie gulášu „starí páni“ ktorí chodievajú hrávať futbal a zišlo sa ich len 7 

Starosta – dodal, že samozrejme sa bude organizovať Mikuláš, Silvestrovská zábava 

a podobné tradičné akcie. Uviedol, že by privítal akékoľvek nápady na spoločenské akcie 

v obci, keby niekto prišiel za ním s dobrým nápadom na akciu, vždy bude Obcou podporená. 

Vyslovil želanie zorganizovať v lete zaujímavú akciu, ktorou by sa dedina reprezentovala, 

ktorá by zaujala ľudí žijúcich v dedine a zúčastnili by sa jej, nadviazať nejako na tradíciu 

v minulosti organizovanej Borovičky, môže to byť aj futbalový turnaj v rámci akcie ktorý sa 

môže volať Borovička cup, Obecný úrad by to podporil keby to bolo kultúrne, bola by to 

akcia pre občanov, pre deti, aby tam boli kapely, ľudia sa zabavili, informoval že rokoval so 

spoločnosťou VIX ktorá prejavila záujem angažovať sa na takejto akcii ale mala podmienku 

aby občerstvenie na akcii ponúkali výhradne oni a podnikatelia z obce ktorí majú v obci 

pohostinské zariadenia. On ako starosta zastupujúci obec by takúto akciu zastrešil. Uviedol, 

že sa mu veľmi páčila kapela čo tu už hrala a produkovala pesničky skupiny Elán, pri ktorej 

produkcii sa ľudia zabávali, mal by záujem aby sa akcie zúčastnili aj nejaké folklórne súbory 

P Badík – spomenul že pozná veľmi dobrú skupinu na takúto akciu, volá sa Shock a hrá 

pesničky zo 70-80-tych rokov 

p. Vydrová – dodala že mňa takúto akciu by bolo vhodné zabezpečiť aj kolotoče pre deti 

Starosta – odpovedal, že s kolotočmi nie je problém, s majiteľkou ktorá tu bola s kolotočmi 

naposledy je dohodnutý. Upresnil že akcia nemusí byť celodenná, môže začínať 

v poobedňajších hodinách, alebo pred obedom, na futbalovom turnaji môžu hrať starí páni, 

nie aktívne hrajúci futbalisti, akcia by sa ukončila okolo polnoci, aby sme sa vyhli návšteve 

výtržníkov, ktorí aj na Borovičku cup chodili až okolo polnoci, navrhol že by sa mohlo 

použiť viac variant vstupného, zľavnené lístky do určitej hodiny, lacnejšie regionálne lístky 

a podobne 

p. Marčiš – sa spýtal, či sa Vianočný stromček nasadí, alebo sa aj tohto roku zoberie stromček 

z lesa 

Starosta – odpovedal, že tohto roku sa opäť osadí stromček z lesa a aj z toho sa môže urobiť 

spoločenská akcia, uvariť sa môže guláš, grog, zabaviť sa pritom 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č.  109/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie výzvu na diskusiu k 

organizovaniu kultúrnych akcií v obci. 

 

26. Rôzne  

 

     Starosta obce podal : 

- Informácie Žiadosť o obnovu vodorovného dopravného značenia, ktoré by malo byť 

urobené do konca roka 20165 

- Informácia Žiadosť o opravu cesty III. triedy maloobchodná predajňa COOP Jednota, 

k tejto veci bola podaná žiadosť a malo by sa s opravou začať v budúcom roku 

- Informácie o ukončení prác na oprave kotolne, keď kotolňa je už dokončená, 

odovzdaná, plne funkčná a ešte by sa mali vymeniť radiátory v nájomných bytoch, 

keď bude hotový projekt urobí to Jozef Serík 

- Informácie o stave vodovodu na Váhostave 
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- Informácie o obstarávaní inžinierskych činností PD výstavba chodníkov 

- Informácie o geodetickom zameraní parciel pod chodníky 

- Informácie o cyklodopravnej trase Žilina Horný Hričov  

- Krovinorez, motorová píla a plotorez – uvedené veci sú nefunkčné a obec ich 

nepotrebuje, keby mal niekto z občanov záujem, môže si ich prísť zobrať 

p. Králik Jaroslav – uviedol, že v súčasnej dobe už futbalové ihrisko na portáli katastra 

nehnuteľností už nemá uvedený list vlastníctva, takže je dosť možné, že opäť bude parcela 

majetkom Urbariátu 

p. Hudec – sa spýtal ako sa vyriešia betóny na Váhostave 

Starosta – odpovedal, že ak ide o betónové panely,  ktoré má p. Dzuroška na svojom pozemku 

je to jeho pozemok a on nemá možnosť donútiť ho aby zo svojho pozemku odviezol panely 

ktoré tam má uskladnené 

p. Suchomelová – sa spýtala na pozemok na Váhostave, ktorý sa nachádza za firmou Kastav, 

kde je bordel a sú tam vrecia s odpadom 

Starosta – odpovedal, že majiteľov pozemkov viac krát na to upozorňoval. V rámci 

upratovacích brigád sa tieto pozemky vyčistili. Odpad na tieto pozemky však občania zasa 

nanosia 

p. Suchomelová – uviedla, že by bolo dobré dať kontajner ku bytovke „Sevaku“ pri železnici, 

kde si ľudia robia smetisko a sú tam nanosené jablká a iný zelený odpad a že by bolo dobré 

pokosiť svah okolo železnice 

Starosta – odpovedal, že svah by mala kosiť železnica, aj keď v skutočnosti ich kosia 

zamestnanci obce. Teraz sa nekosili kvôli tomu, že sa predpokladalo, že sa bude pracovať na 

prekládke železnice 

p. Panák – uviedol, že sa na neho obrátil p. Švajda, ktorý mal písať starostovi mail a nedostal 

odpoveď 

Starosta – odpovedal, že odpísal hneď na mail, ktorý dostal od p. Švandu, ako sa bude 

situácia na ceste pri Kompe a Jednote riešiť mu vysvetlil. Mail predtým žiaden nedostal 

p. Králik Jaroslav – spýtal sa ako budú ľudia chodiť do kostola potom, ako sa uzavrie cesta 

cez železničné priecestie v Zastávke Horný Hričov 

Starosta – povedal, že ak sa niekto s touto otázkou na neho obráti, určite by bolo vhodné 

navrhnúť, aby sa omše konali v kaplnke 

p. Suchomelová – oznámila, že podchody popod cestu a popod diaľnicu sú zarastené a že 

v okolí kostola sú exkrementy psov 

Starosta – oznámil, že upozornia občanov a osadia sa pri kostole tabule oznamujúce zákaz 

venčenia psov 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 110/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove berie na vedomie informácie v bode rôzne. 

 

27. Prijatie uznesenia 

 

     Členka overovacej komisie p. Adriana Vydrová prečítala návrh uznesenia.  

Starosta vyzval prítomných na hlasovanie. 

 

Prítomnosť / kvórum = 7/4 

 

Za hlasovali Proti hlasovali Zdržali sa hlasovania 

   Daniel Badík   

   Káčer Miroslav   

   Králik Juraj ml   

   Marčiš Peter   

   Panák Lukáš   
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Hlasovaním bolo prijaté nasledovné : 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 111/2016 zo dňa 05.09.2016 

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Hričove schvaľuje Uznesenie Obecného zastupiteľstva.  

 

28.Záver  

 

     Starosta obce p. Ďuríček poďakoval poslancom a občanom za účasť na rokovaní. 

 

                                                                   

 

                                                                                                  Ing. Dušan Ďuríček v.r. 

                                                                                                           starosta    

 

 

 

Za správnosť opisu zodpovedá : 

Jozef Jahvodka  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Peter Trajčík   

   Vydrová Adriana   


